
 
Afdelingsbestyrelsen Ryparken II.      

 
 

Referat fra bestyrelsesmøde 
tirsdag den 04. august 2020 kl. 18.30  

Tilstede: Michael, Anita, Hanne, Susanne, Anders 
Afbud: Pia, Lizzi 

 
  
1) Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 
 

2) Opfølgning på referat fra de sidste 2 møder 
Godkendt. 

 
3) Færdiggørelse og endelig godkendelse af forslag til afdelingsmødet, herunder 

spørgsmål, der ønskes afklaret af fsb, herunder økonomi 2021, samt referat fra 
budgetmøde. 
Anita samler forslagne og budget fra bestyrelsen og sender til fsb. Vi ønsker afklaring 
på forslag inden de udsendes. Michael gennemlæser inden det indsendes. 
Anita rykker for revideret budget. Anita sender fejl og mangler fra budgetmøde 
referat. 

 
4) Referat fra driftsmøde 26. maj 2020 (jfr. mail af 24. juni 2020 fra Michael Egelund)   

Referatet er mangelfuldt, og Anita følger op med fsb. 
 
5) Byggesagen i Lundevænget (deltagelse i informationsmøde?) 

Bestyrelsen har fået adskillige klager over larm fra byggeriet, Michael tager møde 
med byggeprojektet. 

 
6) Godkendelse af udskiftning af mastelamper (tilbagemelding fra Lizzi og hendes 

nabo på prøvelampe).  
Lampen er fin, men det ønskes at fsb får en lystekniker til at måle på, at der ikke 
kommer lys i lejlighederne. Skal højden på masterne evt. sænkes en smule? Anders 
snakker med Lars. 

 
7) Prioritering af opgaver i forhold til Ejendomskontoret 

Det konstateres at beboere roder kraftigt i skralderummet. Ejendomskontoret bedes 
følge op på dette. 

 
8) Meddelelser, diverse post og andre møder 
 a) Meddelelser og diverse post  

b) Meddelelser fra udvalg mv. 
IT-udvalget, legepladsudvalg, områdeudvalget, ”udenrigsudvalget” etc. 
c) Kommende møder / kurser. 
 

9)                    Eventuelt 


